
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 10. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 22

Vil ministeren kommentere og uddybe sine udtalelser i artiklen ”Minister finder 30 millio-

ner kroner til lokal udvikling” bragt i Avisen Danmark den 8. oktober 2019, hvor ministeren

bl.a. siger, at “for bredbåndspuljen viser analyser, at udviklingen ser fornuftig ud med

midlerne, så det ser ud til, at der kan ske noget på området”, og vil ministeren samtidig

bekræfte, at dette betyder, at regeringen alligevel agter videreføre puljen i forbindelse

med finansloven for 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 5. november 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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